
 
 

 
 
 
 
 
      

 MØTEINNKALLING/-REFERAT NR. 2 

Møte: NTNUI-langrenn  Dato: 04.04.2016  Tid: 19:00 – 21:00 

Møtested: Eivind      Møteleder: Didrik Henriksen 

Innkalt: Jon Brede Dieseth, Eivind Klokkehaug, Nikolai Ryvoll, Gudmund Høglund, Didrik 
Henriksen, Olav Vestøl, Eirik Thorbjørnsen, Ingrid Skrede, Terje Magnus Bakken Sørensen, 
Frida Øygard 

Ikke møtt: Gudmund 

Sak: Sakstittel/ -innhold 

0 Kake:  Eivind hadde brownies-debut og bestod med glans! 

 

1 Evaluering Birken-/Vasabuss (v/Olav og Nikolai) 
● Vasan 

○ Bosted fungerte bra. Fin plass å smøre ski etc. Kjøkken tilgjengelig så man 
kan lage mat selv til neste år. En halvtime å kjøre til starten men det var 
ikke noe problem. Besluttet å gå for samme sted til neste år. Nikolai 
forhører seg om bestilling omgående. Bussen havnet inne på 
bussparkering så avreise ble forsinket pga hviletidsbestemmelser. 

● Birken 
○ Buss fungerte greit, meget god stemning med birkenradio v/Sondre og 

Jørund. Mange færre på bussen enn tidligere år sannsynligvis pga. påske 
osv. 33 stk (?) totalt ca. 60 stk. som konkurrerte i grønt. Vi  ønsker å 
skape god blæst rundt birken og birkenbussen til neste år for å komme 
nærmere antallet deltakere som var for noen år siden. Målet bør være å 
fylle to busser. Kan bruke årets birkenradio etc. til å lodde stemningen for 
birkenbussen. 



 
 

 
 
 
 
 
      

 

2 Stautsoppdatering Swecosprinten (v/Nikolai) 
● Nødvendige søknader er sendt og så godt som godkjent. Datoen blir 25. august. 

Dette er ganske tidlig/nært opptil skolestart, men det er nødvendig da 
Klovneløpet er den neste uken, og godt ut i september blir for sent. 

● Jonas har fått låne emit-brikkesystem av Spillum IL og setter seg inn i bruk av 
dette systemet. Forslag om å bruke dette på testløp e.l. i løpet av våren for å se 
at man får det til å fungere. 

● Styret tar på seg oppgaver knyttet til arrangementet da slipper vi unna altfor 
mange dugnadsenheter. Nikolai fordeler roller. Må ha dugnadsgruppa klar før 
sommeren slik at vi ikke mister tid da arrangementet skjer rett etter 
semesterstart. 

● Viktig at arrangementet blæstes meget godt, allerede før sommeren bør folk få 
vite om arrangementet. Må også blæstes på NTNU i forkant. Sweco må 
informeres om arrangementet. 

● Hjemmesiden swecosprinten.no bør oppdateres og brukes i arbeidet mot 
arrangementet  

 

3 Stakefesten (v/Ingrid) 
● Edruvakt fra gruppa (1 stk.) er i boks, o-gruppa stiller med 4 hyttevakter 
● Buss er bestilt fra hovedbygget, stopper innom Leutenhaven og Butikksenteret 

for å plukke opp folk på veien 
● Erlend Nydal fikser video til kåringer 
● Didrik og Ingrid drar opp tidligere for å ordne i stand det som må fikses 
● Gullskia 

o Forslag kommer på facebook-gruppa til styret og det sendes ut 
avstemning på mail/facebook 
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Sommerkolleksjon/klær generelt (v/ Eirik) 

● Noname ønsker å bli totalleverandør av klær til langrennsgruppa. Styret ønsker å 



 
 

 
 
 
 
 
      

utforske mulighetene for dette.  Noname kan sende klesprøver så vi kan se om 
dette kan være aktuelt. Bør kunne være mulig å få til en god avtale dersom de 
blir totalleverandør. 

● Er nødt til å avklare situasjonen slik den ser ut for øyeblikket med HS. Foreslå å 
prøve å få solgt ut det som er igjen av vinterkolleksjonen litt billigere for å bli 
kvitt lageret. 

● Sommerkolleksjon må bestilles snart. Logoplassering må avklares med Sweco før 
ny bestilling. Didrik og Eirik oppretter kontakt med sport8 for å få i gang 
bestillingen så snart det lar seg gjøre. 
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Treninger frem mot sommeren (v/Terje) 

● Forslag om å samkjøre tirsdagsintervall med o-gruppa da det er færre som er 
med på våren/i eksamensperioden. 

● Ønske om å endre/variere litt på onsdagstreninga da den har liten oppslutning 
for tiden. Må være lavterskel, mange som ikke er så gira på innefotball og 
dropper å komme før styrke. Forslag om kort løperunde (30 min ish) fra moholt, 
legge inn 10 min spenst e.l. før styrke, evt legge inn noe mer lek-basert også. Kan 
varieres litt fra gang til gang. 

● 3000m før sommeren, første uka i mai? Har hatt kontakt med friidrettsgruppa, 
de er gira på å være med på denne så får man et større felt + litt intergruppe-
samarbeid. Kan gjøres til et litt større event også? 

● Ønske om å legge inn en Bratsbergtest på en torsdag for dem som er mest ivrige 
på rulleski. Kan komme litt senere i mai når det er fint rulleskiføre. 

● Martin Hallbergs minneløp? 
● Terje setter opp forslag til treningsplan frem til sommeren 
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Sommeravslutning (v/styret) 

● Kjøre på med Dragvolltest m/grilling på grounden på moholt som tildligere. 
Håper på bedre vær enn de to siste årene slik at oppmøtet blir litt bedre enn det 
har vært. Quiz eller lignende for å få opp stemninga? 

7 
 Eventuelt 

● Må få avklart handleavtale for neste år, både langrennsgruppa og Marka Rundt 
er misfornøyd med samarbeidet med Sportsbua. Eivind tar kontakt med Hank 
Sport på vegne av gruppa + MR for å høre om de er interessert, prøve å få til et 
møte med dem. 

● Merking til femmila, kontakt med Thor Eggen 9071906, Thor Risan har nøkkel. 
● Eivind skriver oppsummeringsbrev til Sweco om sesongen. Samler inn bilder etc. 
● Marka Rundt-middag torsdag 14. kl 19.00 på teknobyen. Styret, MR-styret, 



 
 

 
 
 
 
 
      

utvalgte funksjonærer og Vestbyen IL er invitert. 

Neste møte: Hos Nikolai. ca 10. mai. Eksakt dato bestemmes når det nærmer seg. Bør være 
etter terminliste er sluppet mtp å bestemme satsningsrenn etc. for neste sesong. 


